
 

 

Dialogkonferanse Sellikdalen RA – 19.05.22 

Nedenfor er det listet opp spørsmål og svar som kom fram under avholdt 

dialogkonferanse. Dette legges ut som en del av underlaget til den veiledende 

kunngjøringen på Doffin. 

 

1. Skal det være full slambehandling ved det nye anlegget? 

- Dette er åpent og avhengig av hvilke innspill som kommer. Det vises 

også til dialognotatet ang. forutsetninger og krav rundt dette. 

 

2. Hvorfor er ikke dagens utråtningsanlegg i drift? 

- Det har vært store drifts og kapasitesproblemer med anlegget som har 

gjort at prosessen ikke har vært stabil nok til å oppnå god nok 

hygienisering. Slammet har derfor ikke blitt godkjent til bruk av 

Mattilsynet. 

 

3. Hvilken konkurranseform/ gjennomføringsmodell er planlagt? Det er viktig å 

konkludere med dette raskt.  

- Det er fortsatt åpnet. Vi ønsker innspill på hvilken konkurranseform som 

vil være å foretrekke blant leverandørene.  

 

4. Er kommunen åpen for å ta i bruk ny teknologi og evt. kjøre pilotprosjekt? 

- Vi er åpne for å ta i bruk ny teknologi der vi føler det er forsvarlig mtp. å 

overholde krav og frister som er gitt av Statsforvalteren. Det vil ikke 

være aktuelt å kjøre et pilotprosjekt på hovedprosessen, men vi 

utelukker ikke muligheten til å gjøre det på andre deler av 

renseanlegget.  

 

5. Dersom det velges en gjennomføringsmodell med samspillskontrakt; vil det 

være aktuelt med flere samspillskontrakter? 

- Det er ikke konkludert ang. dette. Vi ønsker gjerne innspill fra 

leverandørene på hva dere mener vil være mest hensiktsmessig for en 

god gjennomføring.  

 

 


